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Oogverenigingkopie

Betreft: waarschuwingstegels station Heerhugowaard

Geachte heer, mevrouw,

Namens de Oogvereniging regio Noordwest, belangenvereniging en 
patiëntenorganisatie voor mensen met een visuele beperking en/of auditieve 
beperking, wil ik onze erkentelijkheid uitspreken voor uw inzet mbt het 
realiseren van waarschuwingstegels bij het NS-station te Heerhugowaard.

Nieuws hieromtrent bereikte ons via de media, inmiddels hebben we begrepen 
dat een burgerinitiatief hieraan ten grondslag heeft gelegen.

Het fenomeen dat een taststokgebruiker obstakels en hindernissen 
ondervindt bij het gebruik van de geleidelijn in zijn algemeenheid is 
helaas een veelvoorkomend probleem.

Wij hopen van harte dat de waarschuwingstegel helpt in een stukje 
bewustwording.

Daar ligt ook de kern van het probleem, onkunde van degene die een fiets, 
brommer of andere obstakel parkeert op de geleidelijn.

De Oogvereniging besteedt hier in allerlei publicaties en campagnes 
aandacht aan, bijvoorbeeld met het document veilige routes en 
oversteekplaatsen,gastlessen in het onderwijs en de jaarlijkse 
Internationale dag van de witte stok in oktober.

Dit jaar luidt het thema: Stop voor de witte stok, omdat gebleken is dat 
dit officiële stopteken massaal door mede-verkeersdeelnemers genegeerd 
wordt.

Het zebrapad van de Zuid-Tangent, dat de verbindign is tussen het station 
en revalidatiecentrum Visio is daar een sprekend voorbeeld van.

Het is een levensgevaarlijke oversteek en al járen een doom in het oog.

Uit recente nieuwsberichten begrijp ik dat er gevorderde plannen zijn voor 
de infrastructuur van het stationsgebied.

Wat ik lees impliceert naar mijn idee dat het revalidatiecentrum voor 
revalidanten die met het openbaar vervoer komen slechter bereikbaar wordt.



Daarnaast heeft de Oogvereniging regio Noordwest regelmatig kleinschalige 
contactbijeenkomsten bij Visio en zijn derhalve gebaat bij 
toegankelijkheid.

Nu kan het zo zijn, dat uitvoering van de definitive plannen nog ver in de 
toekomst liggen, maar bij deze dring de Oogvereniging regio Noordwest er 
desalniettemin op aan om in gesprek met ons en Visio de mogelijkheden van 
alternatieve locaties te onderzoeken.

Terugkomend op de waarschuw!ngstegels, zijn wij benieuwd hoe u gaat meten 
hoe effectief deze tegel in de praktijk is.

Met vriendelijke groet,

Annemarie de Hoogt 
Ooavereniging regio Noordwest
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